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Coronacrisis  -  Heropstart Vlaamse export

De coronacrisis heeft op zeer korte termijn de wereldwijde handel zwaar getroffen. De 
Vlaamse export is in maart 2020 met 7,5 procent gedaald ten opzichte van maart 2019, 
zo blijkt uit cijfers van de Nationale Bank van België. Dat is de grootste terugval sinds de 
crisis van 2008 en 2009.

In vergelijking met andere Europese landen is dat een gemiddelde daling. Duitsland zag 
de export met 8 procent krimpen, Nederland komt op een verlies van 5 procent.

Wanneer we kijken naar onze grootste afzetmarkten zien we dat een groot deel van onze 
exportdaling ook daaraan verbonden kan worden: 14,5 procent daling aan export met 
Nederland, 14 procent met Frankrijk, 10 procent met zowel het Verenigd Koninkrijk als 
Italië

In de commissievergadering van 23 juni 2020 gaf de minister meer informatie over het 
steunpakket voor de Vlaamse export, met name 3 miljoen euro voor dit jaar om via 
Flanders Investment & Trade te investeren in onze gekende, en nieuwe, exportbedrijven. 
Verder komen er ook andere vormen van ondersteuning, zoals het bevorderen en 
ondersteunen van Vlaamse aanwezigheid in internationale beurzen of specifieke 
evenementen. Ondertussen zijn ook de interne Europese markten heropend, waardoor we 
opnieuw aansluiting vinden met onze grootste afzetmarkten.

In het kader van de evolutie en de maatregelen die de minister heeft aangekondigd, had 
ik hem graag de volgende vragen voorgelegd.

1. Kan de minister de export vanuit Vlaanderen (in euro) in kaart brengen voor de jaren 
2019 en voor de gekende cijfers van 2020?

a) Daarbij graag een onderscheid per land of regio. 

b) Graag de absolute cijfers, alsook de cijfers relatief aan de totale Vlaamse export.

2. Kan de minister de sectoren opsommen die het grootste aandeel hebben in de Vlaamse 
export? 

a) Daarbij graag de cijfers van 2019 en, voor zover reeds bekend, van 2020. 

b) Kan de minister daarbij procentueel aangeven hoe fel de export in elke sector 
tijdens de coronacrisis gedaald is?



3. Welk effect heeft de heropening van de Europese markten reeds gehad op de Vlaamse 
export?
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1. Als bijlage gaat het overzicht van de export vanuit Vlaanderen voor 2019 en voor de 
gekende cijfers van 2020.

2. Als bijlage gaat het overzicht van sectoren met het grootste aandeel in de Vlaamse 
export voor 2019 en voor de gekende cijfers van 2020.

3. Eerst en vooral wil ik erop wijzen dat de Europese markten steeds open zijn 
gebleven. Het bleef – zelfs tijdens de lockdown van maart/april – nog altijd mogelijk 
om te exporteren. Uiteraard werd dat iets makkelijker begin juni, na het einde van de 
lockdown. Het blijft voorlopig koffiedik kijken wat dat betekende voor de Vlaamse 
uitvoercijfers. 

FIT beschikt momenteel over cijfers tot en met mei 2020. De in- en uitvoercijfers 
voor de maand juni worden in de tweede helft van september vrijgegeven door de 
Nationale Bank van België.

BIJLAGEN

1. Overzicht van de export vanuit Vlaanderen voor 2019 en voor de gekende cijfers van 
2020

2. Overzicht van sectoren met het grootste aandeel in de Vlaamse export voor 2019 en 
voor de gekende cijfers van 2020

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10714
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10714
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10715
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10715

